
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 11. juni 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 330
Er ministeren enig i, at det bliver svært at sikre et reelt kvalitetsløft på erhvervsuddannel-
serne, hvis man reducerer arbejdsmarkedets parters repræsentation i erhvervsskolernes 
bestyrelser? Der henvises til den politiske aftale om en markant styrkelse af erhvervs-
uddannelserne af den 6. maj, hvor det fremgår, at ”regeringen indgår en aftale med 
arbejdsmarkedets parter og erhvervsskolesektoren, hvor der gives håndslag på det fælles 
ansvar for kvalitetsløftet”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lise Bertelsen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på lise.bertelsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand
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